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Amfibieëntunnels  -  Stand van zaken

Een amfibieëntunnel is een tunnel onder een autoweg of spoorweg die specifiek bedoeld is 
voor kikkers, padden en salamanders. Een amfibieëntunnel is een droge tunnel en heeft 
dus andere soorten voor ogen dan kleine tunnels of ecoduikers. Hij zorgt ervoor dat de 
dieren hun jaarlijkse verplaatsingen van en naar hun voortplantingspoelen (ook bekend als 
‘paddentrek’) kunnen maken, zonder dat ze platgereden worden. Amfibieën spelen een 
belangrijke rol binnen het biodiversiteitsbeleid, het is daarom belangrijk dat ze veilig van 
hun winterslaapplaats naar een poel kunnen trekken om er zich voort te planten, zonder 
slachtoffer te worden in het verkeer. 

Een aantal gemeenten, al dan niet samen met natuurverenigingen, neemt initiatieven om 
amfibieëntunnels aan te leggen.

1. Hoeveel amfibieëntunnels zijn er momenteel in Vlaanderen? Graag een overzicht per 
provincie en per gemeente.

2. Hoeveel amfibieëntunnels liggen er op gewestwegen? Graag een overzicht van de 
exacte locaties. Zijn er plannen om het aantal locaties uit te breiden? Zo ja, graag een 
overzicht.

3. Hoeveel projecten zijn de afgelopen 5 jaar opgestart om nieuwe tunnels aan te leggen? 
Graag een overzicht, opgesplitst per jaar en per provincie, met vermelding van de 
gemeente waar elk project wordt uitgevoerd.

4. Gebeurt er sensibilisering vanuit Vlaanderen naar de gemeenten om zulke tunnels aan 
te leggen? Is er in subsidiëring voorzien voor het aanleggen van amfibieëntunnels? Zo 
ja, graag een overzicht van de subsidieregels. Zo niet, acht de minister het opportuun 
om de bouw van amfibieëntunnels vanuit Vlaanderen te ondersteunen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (612), Lydia Peeters (1025)



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 612 van 16 maart 2022
van LUDWIG VANDENHOVE

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Lydia Peeters, Vlaams minister 
van Mobiliteit en Openbare Werken.


